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EĞLENCE

Herkesin adım 
atması gerekiyor!

Firmaların yatırım yapabilmesi adına 
gerek hükümetin gerekse AVM’lerin 
üzerlerine düşen görevler olduğunu 
belirten Funnivarium Genel Müdürü 
Melih Aydın: “Öncelikle kuru sabitlemeleri 
gerekiyor. Kiralara yardımcı olacaklar 
ki imkanı olan firmalar da yatırımlarına 
devam edebilsin” dedi. 

Firmanızdan kısaca bahseder misiniz bize?
Biz yaklaşık 60 senedir Lunapark işiyle uğraşan bir aileyiz. 
Son 10 yıldır da ben biraz daha AVM’lerle bu işi destekler 
hale geldim. Daha çok kapalı alan, oteller üzerine makine 
üretimi gerçekleştiriyoruz.  Biraz daha piyasadaki ürünler-
den farklı…  Zaten işletme tarzımız da diğer firmalardan ayrı 
işliyor. Normalde açık alan lunapark işletmeciliği ile kapalı 
alan eğlence merkezi işletmeciliği birbirinden çok ayrı işler-
di. Biz bunları ortak alanda toplamaya çalışıyoruz. Talepler 
bu yönde olunca şu an kapalı alan eğlence merkezleri firma-
ları da bizim tarzıma dönmeye başladı. 

Eğlence firmaların en önemli sorunlardan biri de AVM’lerde 
kiralama sorunu… Buna yönelik sizin düşünceleriniz neler?
Bu herkes gibi bizim de sıkıntılı olduğumuz bir konu… So-
nuçta kiranızı kendi para biriminiz yerine dövizle ödüyorsu-
nuz ve hiçbir şey yapmadan, elinizde olmadan kiranız sürekli 
artıyor. Bu durum da ciddi anlamda firmaları sıkıntıya soku-
yor. Umarım çözülür...

Hem AVM’lerin hem de eğlence firmalarının ortak paydada 
buluşması için yapması gerekenler neler?
Öncelikle imkanı olan firmaların istihdam sağlama noktasın-
da kesinlikle hız kesmemesi lazım. Bir şekilde yatırıma de-
vam edilmeli… Tabii ki bu konuda gerek hükümetin gerekse 
AVM’lerin atması gereken adımlar var. Öncelikle kuru sabit-
lemeleri gerekiyor. Kiralara yardımcı olacaklar ki imkanı olan 

firmalar da yatırımlarına devam edebilsin.  Mesela Funni-
varium olarak biz,  önümüzdeki yarıyıl tatiline yetiştirmek 
üzere 2 bin metrekare alan daha yaratmayı, böylece en az 
40 ya da 50 kişiye yeni iş kapısı sağlamayı planlıyorduk 
fakat düşüncelerimizi erteleme durumunda kaldık. Çünkü 
kimseden bir adım atılmadı. Ayrıca bu rakamlar sadece 
bizi kapsayan kısım. Türkiye genelinde bunu yayarsanız 
çok ciddi bir istihdam sağlanabilir.  Bu nedenle herkesin 
adım atması gereken bir durum söz konusu… 

Peki, 2016 nasıl geçti sizin için? 2017 için ne-
ler düşünüyorsunuz?
Herkes gibi bizim içinde kötü bir yıl oldu 2016. 
Açıkçası 2017’nin de öyle geçeceğini düşünü-
yorum.  Bir kere yaz dönemine kadar piyasa 
çok sıkıntılı geçecek. Yaz döneminden sonra 
gerçekleştirilmesi planlanan çalışmaların ise 
adımları şimdiden atılmalı. Sektör açısından 
çok ışık görmesek de umarım her şey daha iyi 
olacak, tek temennimiz bu… 


